
                                            PROTOKÓŁ Z OBRAD        
                            XIV SESJI RADY MIEJSKIEJ 
                          W NOWYM WARPNIE Z DNIA 
                                     30 STYCZNIA 2008r.   
 
 
 
OBRADY XIV SESJI ROZPOCZĘTO O GODZINIE 16.35 
 
AD.1 Sprawy regulaminowe : 
 
a) otwarcie obrad ; 
 
Obrady XIV Sesji Rady Miejskiej w Nowym Warpnie otworzył i prowadził jej 
przewodniczący Grzegorz Grochecki. 
 
b) stwierdzenie quorum; 
 
Zgodnie z listą obecności (zał. 1) obecnych było 12 radnych Rady Miejskiej w Nowym 
Warpnie, w związku z tym Rada posiadała quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
W obradach XIV Sesji uczestniczyli: Burmistrz Gminy,  Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, 
p.o. Dyrektor ZGK (zał.2), sołtys sołectwa Warnołęka (zał. 3),oraz goście (zał. 4). 
 
c) zatwierdzenie porządku obrad; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Grochecki przedstawił proponowany porządek 
posiedzenia (zał.5).  
 
Odbyło się głosowanie nad przyjęciem proponowanego porządku posiedzenia. 
 
RADA MIEJSKA W NOWYM WARPNIE JEDNOGŁOŚNIE PRZYJĘŁA PORZĄDEK 
POSIEDZENIA. 
(12 radnych) 
 
d) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 
 
Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 
AD.2 Interpelacje radnych. 
 
Nie wpłynęły żadne interpelacje. 
 
AD.3 Informacja Burmistrza o swojej działalności. 
 
Burmistrz Gminy Nowe Warpno Władysław Kiraga przedstawił informacje ze swojej 
działalności w okresie między sesjami (zał. 6). 
 



AD.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Gminy Nowe Warpno na 
rok 2008; 
 
a) Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Warpnie Grzegorz Grochecki przedstawił 
projekt uchwały (zał.7). 
 
b) Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie stanowisk komisji. 
Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Polityki 
Społecznej odczytała  radna Jolanta Gotfryd (zał.8). 
 
c) Przewodniczący Rady Grzegorz Grochecki otworzył dyskusję. 
Głos zabrała Skarbnik gminy oraz Burmistrz objaśniając zmiany. 
 
d) Odbyło się głosowanie nad podjęciem w/w uchwały. 
 
RADA MIEJSKA W NOWYM WARPNIE JEDNOGŁOŚNIE PODJĘŁA UCHWAŁĘ Nr 
XIV/---/2008 W SPRAWIE: zmiany budżetu i w budżecie Gminy Nowe Warpno na rok 
2008; (zał. 9) 
                                                                  
AD.5 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu przychodów i wydatków Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2008; 
 
a). Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Warpnie przedstawił projekt uchwały (zał.10). 
 
b). Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Warpnie poprosił o odczytanie stanowisk 
Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz Polityki Społecznej. 
Stanowiska odczytała radna Jolanta Gotfryd (zał. 11). 
 
c). Przewodniczący Rady Grzegorz Grochecki otworzył dyskusję. 
Pytań nie było. 
 
d) Odbyło się głosowanie nad przyjęciem projektu  w/w uchwały w poprawionej formie. 
 
RADA MIEJSKA W NOWYM WARPNIE JEDNOGŁOŚNIE PODJĘŁA UCHWAŁĘ  
NRXIV/---/2008 W SPRAWIE: przyjęcia planu przychodów i wydatków Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2008; (zał. 12). 
 
AD.6 Podjęcie uchwały w sprawie określenia przepisów porządkowych związanych z 
przewozem osób i bagażu taksówkami osobowymi; 
 
a) Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Warpnie Grzegorz Grochecki przedstawił 
projekt uchwały (zał.13). 
 
b) Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie stanowisk komisji. 
Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Polityki 
Społecznej odczytała radna Jolanta Gotfryd (zał.14). 
 
c) Przewodniczący Rady Grzegorz Grochecki otworzył dyskusję. 
Pytań nie było. 
 



d) Odbyło się głosowanie nad podjęciem w/w uchwały. 
 
RADA MIEJSKA W NOWYM WARPNIE JEDNOGŁOŚNIE PODJĘŁA UCHWAŁĘ Nr 
XIV/---/2008 W SPRAWIE: określenia przepisów porządkowych związanych z przewozem 
osób i bagażu taksówkami osobowymi;(zał.15). 
 
AD.7 Podjęcie uchwały w sprawie dodatkowych oznaczeń taksówek i dodatkowego 
wyposażenia technicznego taksówek;  
 
a). Przedstawienie przez Przewodniczącego Rady projektu uchwały (zał. 16). 
 
b) Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie stanowisk komisji. 
Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Polityki 
Społecznej odczytała radna Jolanta Gotfryd (zał.17). 
 
c). Przewodniczący Rady Grzegorz Grochecki otworzył dyskusję. 
Pytań nie było. 
 
d). Odbyło się głosowanie nad podjęciem w/w uchwały. 
                                                       
RADA MIEJSKA W NOWYM WARPNIE JEDNOGŁOŚNIE PODJĘŁA UCHWAŁĘ  
NRXIV/---/2008 W SPRAWIE: dodatkowych oznaczeń taksówek i dodatkowego 
wyposażenia technicznego taksówek; (zał.18)  
 
AD.8 Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Urzędowi Gminy Nowe Warpno; 
 
a). Przedstawienie przez Przewodniczącego Rady projektu uchwały (zał. 19). 
 
b) Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie stanowisk komisji. 
Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Polityki 
Społecznej odczytała radna Jolanta Gotfryd (zał.20). 
 
c). Przewodniczący Rady Grzegorz Grochecki otworzył dyskusję. 
Pytań nie było. 
 
d). Odbyło się głosowanie nad podjęciem w/w uchwały. 
                                                       
RADA MIEJSKA W NOWYM WARPNIE JEDNOGŁOŚNIE PODJĘŁA UCHWAŁĘ  
NRXIV/---/2008 W SPRAWIE: nadania statutu Urzędowi Gminy Nowe Warpno; (zał. 21) 
 
AD.9 Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o komunalizację gruntu należącego do Skarbu 
Państwa; 
 
a). Przedstawienie przez Przewodniczącego Rady projektu uchwały (zał. 22). 
 
b) Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie stanowisk komisji. 
Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Polityki 
Społecznej odczytała radna Jolanta Gotfryd (zał.23). 
 
c). Przewodniczący Rady Grzegorz Grochecki otworzył dyskusję. 



Głos zabrał Burmistrz Gminy. 
  
c). Odbyło się głosowanie nad podjęciem w/w uchwały. 
 
RADA MIEJSKA W NOWYM WARPNIE JEDNOGŁOŚNIE PODJĘŁA UCHWAŁĘ  
NRXIV/---/2008 W SPRAWIE: wniosku o komunalizację gruntu należącego do Skarbu 
Państwa;(zał. 24) 
 
AD.10 Podjęcie uchwały w sprawie kierunków działania burmistrza odnoszących się do 
przejęcia nieruchomości; 
 
a) Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Warpnie Grzegorz Grochecki przedstawił 
projekt uchwały (zał.25). 
 
b) Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie stanowisk komisji. 
Wspólne stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Polityki 
Społecznej odczytała radna Jolanta Gotfryd (zał.26). 
 
c) Przewodniczący Rady Grzegorz Grochecki otworzył dyskusję. 
Głos zabrał Burmistrz. 
W dyskusji uczestniczyli Zenon Owczarek, S. Krzywicki, Z. Kotuła. 
 
d). Odbyło się głosowanie nad podjęciem w/w uchwały. 
                                                       
RADA MIEJSKA W NOWYM WARPNIE JEDNOGŁOŚNIE PODJĘŁA UCHWAŁĘ  
NRXIV/---/2008 W SPRAWIE: kierunków działania burmistrza odnoszących się do przejęcia 
nieruchomości; (zał.27)  
 
AD.11 Podjęcie uchwały w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy oraz Skarbnika 
Gminy o obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego; 
 
a). Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Warpnie Grzegorz Grochecki przedstawił 
projekt uchwały (zał.28). 
 
b). Przewodniczący Rady Grzegorz Grochecki otworzył dyskusję. 
Pytań nie było. 
 
c). Odbyło się głosowanie nad podjęciem w/w uchwały. 
                                                       
RADA MIEJSKA W NOWYM WARPNIE JEDNOGŁŚNIE PODJĘŁA UCHWAŁĘ  
NRXIV/---/2008 W SPRAWIE: powiadomienia Sekretarza Gminy oraz Skarbnika Gminy o 
obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego; (zał.29)  
 
AD.12 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej 
w Nowym Warpnie; 
 
a) Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Warpnie Grzegorz Grochecki przedstawił 
projekt uchwały, (zał.29). 
 
b). Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 



Pytań nie było. 
 
c). Odbyło się głosowanie nad podjęciem w/w uchwały. 
 
RADA MIEJSKA W NOWYM WARPNIE JEDNOGŁOŚNIE  PODJĘŁA UCHWAŁĘ  
NRXIV/---/2008 W SPRAWIE: zatwierdzenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w 
Nowym Warpnie; (zał. 30) 
 
AD.13 Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje radnych; 
 
Nie wpłynęły żadne interpelacje. 
 
AD.14 Zapytania i wolne wnioski; 
 
Radna Bożena Andruszkiewicz w spr. ul. Wiejskiej. 
Radny Zbigniew Kotuła w spr. filmu reklamowego. 
 
AD.15 Sprawy organizacyjne; 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Grochecki poinformował, iż kolejna sesja odbędzie się pod 
koniec lutego. 
 
Przewodniczący Rady w Nowym Warpnie zamyka posiedzenie XIV Sesji Rady Miejskiej w 
Nowym Warpnie. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                 PROTOKOLANT                                                     ZATWIERDZIŁ  
 
 
           .........................................                                            .................................... 


